

BE MIX ELMER

ECHO TOYS

CC ID: HAP 90333R9

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference from radio transmitting stations.

Ce dispositif est conforme à l'Article 15 des règlements de la FCC.

Il est assujéti aux deux conditions suivantes: (1) Ce dispositif ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) ce dispositif doit accepter toute interférence reçue, y compris celle des stations de transmission radio.

Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference from radio transmitting stations.

Ce dispositif est conforme à l'Article 15 des règlements de la FCC. Il est assujéti aux deux conditions suivantes: (1) Ce dispositif ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) ce dispositif doit accepter toute interférence reçue, y compris celle des stations de transmission radio.